
Referat fra bestyrelse møde 29. september 2011 

Dagsorden/ referat for Lokalrådets ordinære bestyrelsesmøde  
Torsdag den 29. september 2011 kl. 19.00  

Mødet afholdes i Jerlev Kultur og Idrætshus (forsamlingshuset) 
 

Mødedeltagere: 
Annemarie Holt 
Trine Rasmussen 
Knud Erik Laursen 
Bent Juhl Jørgensen 

 Hans Erik Pedersen 
 Anne Birgitte Levisen 
  
Forhindret: 
 Janne Frost 
Mødeleder: 
 Annemarie Holt 
Referent: 
 Anne Birgitte Levisen 
  
Dagsorden iht. bestyrelsens forretningsorden 

 

Dagsorden Notater 
1. 
Registrering af møde-
deltagere og afbud. 
 

 
Afbud fra Janne Frost 

2. 
Godkendelse og op-
følgning af referat fra 
sidste møde. 
 

 
Godkendt. 
 

3. 
Orientering fra forman-
den: 
Velkommen til Janne 

 
 

4. 
Orientering fra den øv-
rige bestyrelse 
 
4.1 
Velkomstmappen – sta-
tus 
 
 
4.2 
Stiudvalget – status 
 
 

 
 
 
 
4.1 
Rykker udsendt til de sidste foreninger. Begynder at tage form, 
men mangler tilbagemelding fra de erhvervsdrivende. 
 
4.2 
Kort stort set færdigt. Mangler at snakke med nogle lodsejere. 
Bookning af Peer Høgsberg ønskes allerede nu til en aften i maj. 
 
4.3  
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4.3 
Hjemmeside/logo/e-mail 
 
 
 
 
4.4 
Opfølgning af vores mø-
de vedr. cykelsti mv. 
 
4.5 
Byfornyelse Ødsted 
 
 
4.6 
Svømmehal i Vingsted 
 
 
 
 
 
 
 
4.7 
Orientering – høring bus-
forbindelser – HEP 
 
4.8 
Grønt Forum – projekt 
om energirenovering - 
status 
 

Hjemmesiden vedligeholdes stadig af Jens Nyberg(?) – Bent taler 
med Jens om opdatering af hjemmesiden. 
Lokalrådet har fået egen e-mail-adresse: 
oej.lokalraad@gmail.com. 
Udkast til logo – model A foretrækkes. 
 
 
4.4  
Annemarie har lavet et udkast til et brev til Peter Hummelmose , 
som tilrettes og sendes. 
 
4.5 
Der er lavet en liste på 20 personer der vil blive kontaktet. 
Møde den 31. oktober for denne gruppe og lokalrådet, den 21. 
november borgermøde. 
 
4.6 
Vingsted Svømmeklub har ca. 800 medlemmer, formand Erna 
Fisker Jensen. Kontingentet herfra går udelukkende til drift af 
klubben. Kommunen betaler leje for klubben, men aftalen udlø-
ber ved slutningen af 2011.  
Triton Vejle bruger svømmebadet 7 timer om ugen. 
Svømmehallen fungerer til 1. april 2012.  
Hans-Erik har besøgt Troels Lund på Vingstedcentret og er blevet 
orienteret om status. 
Lokalrådet skriver et åbent brev til Arne Sigtenbjerggaard. 
 
 
4.7 
Orientering om ændringer. 
 
 
4.8 
Der er udstilling i Jerlev Forsamlingshus lørdag den 8. oktober. 

5. 
Behandling af forslag og ind-
komne ønsker til øvrige dags-
ordenspunkter. 

 

6.  
Punkter til næste møde 
 

 
 

7. 
Eventuelt 
 

 
Næste møde: 27. oktober 2011 i Ødsted lokalhistorisk arkiv. 

 
Bobler 
 

 
Landsbypedel 
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